



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management  
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

35TH ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

# SHAPING THE FUTURE: PROCUREMENT AND MATERIEL MANAGEMENT IN ACTION

June 3-5, 2025 | Ottawa, Ontario

Premier Partner: Shared Services Canada

## THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

**Think the Virtual Pass was Great Before? It Just Got Better!!**  
Don't Miss out - New Live Stream Added to the Virtual Experience!  
More Sessions! More Content! More Value!  
**Still Time to Register!**

We're thrilled to announce an exciting addition to this year's Workshop: an extra stream of live-streamed sessions has just been added to the virtual pass! This means even more outstanding panels, expert insights, and trending topics - all available to our virtual attendees.

This bonus content is designed to bring even more value to your virtual pass, and we're truly excited about it. We hope this expanded offering helps you feel even more connected - and gives you one more great reason to register this year and be part of it all!

Whether you're passionate about procurement, innovation, leadership, sustainability, or focused on materiel management or professional growth, there will truly be something for everyone. **This year's Workshop is shaping up to be one of the best yet!**

**There's still time to secure your spot at this year's Workshop** - and trust us, you won't want to miss it. Whether you're joining us in person or participating virtually, we've added exciting new features to make the event more engaging, inclusive, and memorable for everyone.

[REGISTER ONLINE](#)

[Agenda](#)

[VIRTUAL PASS](#)

[Session Description & Bios](#)

[REGISTRATION FORM](#)

**Don't Miss Out – This Year is Packed with New Experiences!**

## What's New This Year?

- **A Friendlier Schedule** – No crack-of-dawn starts and no drawn-out late-day sessions. Each day begins at a comfortable time and wraps up within regular business hours - giving you time to ease into your day and recharge after.
- **Expanded Session Lengths** – Sessions are now 45 or 60 minutes, allowing for richer content, deeper discussions, and more meaningful takeaways.
- **Day 3 Gets a Makeover** – Day 3 is now fully dedicated to learning with deep dive sessions - intensive two-hour explorations into high-demand topics. With more choices than ever, the hardest part will be choosing just one!
- **Attend Day 3 Virtually** – If you're attending the Workshop in person but want to wrap up the week from home, you can opt to join Day 3 virtually by selecting a virtual master class or deep dive session during registration.
- **A More Connected Virtual Experience** – Virtual attendees will enjoy enhanced engagement with access to a variety of sessions, learning opportunities on Day 3, live networking features, and the chance to connect directly with exhibitors on the virtual platform.
- **Simultaneous Interpretation** – Live interpretation will be available in the main plenary sessions on Days 1 and 2 to support bilingual participation.
- **Closed Captions & AI-Generated Translations** – All rooms will feature closed captions and AI-generated translations for improved accessibility and to support the bilingual access to the entire content.
- **Redesigned Job Interview Simulation** – We're bringing back our popular simulation with a fresh new format. This redesigned experience offers a practical, immersive learning opportunity!
- **CIPMM Bucks Are Back!** – Earn CIPMM Bucks by participating in networking activities and friendly competitions throughout the event and trade them in for exclusive CIPMM swag at our onsite store.
- **Wellness Challenge App** – Join a friendly step competition through our new wellness app - stay active, compete with peers, and have fun doing it.
- **Wellness Lounge: "Rocky Mountain Retreat"** – Take a break in our tranquil wellness lounge, designed as a peaceful escape to relax and recharge.
- **Wellness Zone Activities** – Enjoy brain-boosting activities like puzzles, memory games, and colouring throughout the day.
- **Networking Lounge** – Whether reconnecting with colleagues or making new ones, our dedicated networking space makes conversation and collaboration easy.
- **Photo Booth Fun** – Capture the moment! Grab a prop, strike a pose, and take home a fun souvenir with your team or new friends.
- **Live DJ at the Networking Reception** – DJ Jamie C from Boom 99.7's Kitchen Party and Jump! 106.9's "Jump! Jams" will be spinning live at our Networking Reception - get ready for great vibes and music.
- **Insta-Worthy Food** – The meals and snacks will be just as delicious as they are photogenic - yes, it's okay to snap before you snack!

...and the list keeps growing. There's so much more! You'll just have to be there to see it all! There will be something for everyone!

---

### ATTENTION! UNIQUE OPPORTUNITY! INTERVIEW SIMULATION AT THE NATIONAL WORKSHOP *Back by popular demand — with limited spots available!*

Got a big interview coming up? Want to practice in a low-pressure, high -impact setting? Don't miss the **Interview Simulation** — a unique opportunity to sharpen your skills with real hiring managers.

#### Why you should participate:

- Practice real interview questions with experienced hiring managers
- Receive immediate, personalized feedback to strengthen your response
- Gain practical insights that will boost your confidence and transform your interview approach
- Stand out in today's competitive job market

**Advance registration is encouraged!**

Email [admin@cipmm-icagm.ca](mailto:admin@cipmm-icagm.ca) to reserve your spot. Please include your name, email, classification (e.g., PG-02), and preferred interview language (English or French).

---

**THANK YOU TO OUR PARTNERS!**



---

**THANK YOU TO OUR EXHIBITORS!**



Treasury Board of Canada  
Secrétariat

Secrétariat du Conseil du Trésor  
du Canada



Communications  
Security Establishment  
Centre de la sécurité  
des télécommunications



Services publics et  
Approvisionnement Canada

Public Services and  
Procurement Canada



Office of the  
Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de  
l'approvisionnement



Competition Bureau  
Canada

Bureau de la concurrence  
Canada



Procurement Alliance of Canada  
Alliance des approvisionneurs du Canada



Commerce Decisions



Contact the *CIPMM Secretariat* if you have any questions or require more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
Canadian Institute for Procurement and Material Management

35<sup>e</sup> ATELIER NATIONAL ANNUEL

**FAÇONNER L'AVENIR :**  
L'APPROVISIONNEMENT ET LA GESTION DU MATÉRIEL EN ACTION

3-5 juin 2025 | Ottawa, Ontario

Partenaire Principal : Services partagés Canada

## MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL!



Shared Services  
Canada

Services partagés  
Canada

**Vous trouvez que le laissez-passer virtuel était bien avant ?  
Il vient de s'améliorer !**

Ne manquez pas le nouveau flux en direct ajouté à l'expérience virtuelle !  
Plus de sessions ! Plus de contenu ! Plus de valeur !

**Il est encore temps de s'inscrire !**

Nous sommes ravis d'annoncer un ajout passionnant à l'atelier de cette année : un flux supplémentaire de sessions diffusées en direct vient d'être ajouté au laissez-passer virtuel ! Cela signifie qu'il y aura encore plus de panels exceptionnels, de points de vue d'experts et de sujets d'actualité - tous disponibles pour nos participants virtuels.

Ce contenu supplémentaire est conçu pour apporter encore plus de valeur à votre laissez-passer virtuel, et nous en sommes vraiment ravis. Nous espérons que cette offre élargie vous aidera à vous sentir encore plus connecté et vous donnera une raison supplémentaire de vous inscrire cette année et de participer à l'événement !

Que vous soyez passionné par l'approvisionnement, l'innovation, le leadership, le développement durable, la gestion du matériel ou le développement professionnel, il y en aura pour tous les goûts. **L'atelier de cette année s'annonce comme l'un des meilleurs à ce jour !**

**Il est encore temps de réserver votre place à l'atelier de cette année** - et croyez-nous, vous ne voudrez pas le manquer. Que vous vous joigniez à nous en personne ou que vous participiez virtuellement, nous avons ajouté de nouvelles fonctionnalités passionnantes pour

**INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE!**

**Ordre du jour**

**FORMULAIRE D'INSCRIPTION DES  
DÉLÉGUÉS**

**Biographies et séances**

**PASSE VIRTUEL**

---

## **Ne manquez rien - Cette année est riche en nouvelles expériences ! Quelles sont les nouveautés de cette année ?**

- **Un horaire plus convivial** - Pas de départ à l'aube ni de séances interminables en fin de journée. Chaque journée commence à une heure confortable et se termine pendant les heures normales de bureau, ce qui vous laisse le temps de vous détendre et de vous ressourcer après la journée.
- **Des sessions plus longues** - Les sessions durent désormais 45 ou 60 minutes, ce qui permet d'enrichir le contenu, d'approfondir les discussions et d'obtenir des résultats plus significatifs.
- **Le jour 3 fait peau neuve** - Le jour 3 est désormais entièrement consacré à l'apprentissage avec des sessions d'approfondissement - des explorations intensives de deux heures sur des sujets très demandés. Avec plus de choix que jamais, le plus difficile sera de n'en choisir qu'un seul !
- **Participez virtuellement au Jour 3** - Si vous assistez à l'atelier en personne mais que vous souhaitez terminer la semaine depuis chez vous, vous pouvez choisir de participer virtuellement à la troisième journée en sélectionnant une classe de maître virtuelle ou une session d'approfondissement lors de l'inscription.
- **Une expérience virtuelle plus connectée** - Les participants virtuels bénéficieront d'un engagement accru en accédant à une variété de sessions, à des opportunités d'apprentissage le jour 3, à des fonctions de réseautage en direct et à la possibilité de se connecter directement avec les exposants sur la plateforme virtuelle.
- **Interprétation simultanée** - Une interprétation en direct sera disponible lors des principales séances plénières des jours 1 et 2 afin de favoriser la participation bilingue.
- **Sous-titrage et traductions générées par l'IA** - Toutes les salles seront sous-titrées et des traductions générées par l'IA seront disponibles afin d'améliorer l'accessibilité et de favoriser l'accès bilingue à l'ensemble du contenu.
- **Simulation d'entretien d'embauche remaniée** - Nous ramenons notre populaire simulation dans un nouveau format. Cette nouvelle expérience offre une opportunité d'apprentissage pratique et immersif !
- **Les ICAGM Bucks sont de retour !** - Gagnez des ICAGM Bucks en participant à des activités de réseautage et à des compétitions amicales tout au long de l'événement et échangez-les contre des articles exclusifs de l'ICAGM dans notre magasin sur place.
- **Wellness Challenge App** - Participez à une compétition amicale de pas grâce à notre nouvelle application de bien-être - restez actif, rivalisez avec vos pairs et amusez-vous en le faisant.
- **Salon du bien-être : "Rocky Mountain Retreat"** - Faites une pause dans notre salon de bien-être tranquille, conçu comme une échappée paisible pour se détendre et se ressourcer.
- **Activités de la zone de bien-être** - Profitez d'activités stimulantes pour le cerveau comme les puzzles, les jeux de mémoire et le coloriage tout au long de la journée.
- **Salon de réseautage** - Qu'il s'agisse de renouer avec des collègues ou d'en faire de nouveaux, notre espace de réseautage facilite la conversation et la collaboration.
- **Photomaton** - Immortalisez l'instant ! Prenez un accessoire, prenez la pose et rapportez un souvenir amusant à votre équipe ou à vos nouveaux amis.

- **DJ en direct à la réception de réseautage** - DJ Jamie C de Boom 99.7's Kitchen Party et Jump ! 106.9 "Jump ! Jams" seront en direct lors de notre réception de réseautage - préparez-vous à de bonnes vibrations et à de la musique.
- **Une nourriture digne d'Insta** - Les repas et les collations seront tout aussi délicieux que photogéniques - oui, il est permis de prendre des photos avant de grignoter !

**...et la liste ne cesse de s'allonger. Il y a tellement plus ! Il vous suffira d'être là pour tout voir ! Il y en aura pour tous les goûts !**

.....

**ATTENTION ! UNE OCCASION UNIQUE !**  
**SIMULATION D'ENTRETIEN À L'ATELIER NATIONAL**  
*De retour à la demande générale - avec un nombre de places limité !*

Vous avez un entretien important à venir ? Vous voulez vous entraîner dans un environnement à faible pression et à fort impact ?

Ne manquez pas la **simulation d'entretien** - une occasion unique d'affiner vos compétences avec de vrais responsables de recrutement.

**Pourquoi participer ?**

- S'entraîner à répondre à de vraies questions d'entretien avec des responsables de recrutement expérimentés
- Recevoir des commentaires immédiats et personnalisés pour renforcer vos réponses
- Obtenez des informations pratiques qui renforceront votre confiance et transformeront votre approche de l'entretien.
- Se démarquer sur le marché de l'emploi compétitif d'aujourd'hui

**Nous vous encourageons à vous inscrire à l'avance !**

Envoyez un courriel à [admin@cipmm-icagm.ca](mailto:admin@cipmm-icagm.ca) pour réserver votre place. Veuillez indiquer votre nom, votre courriel, votre classification (par exemple, PG-02) et la langue d'entretien que vous préférez (anglais ou français)

.....

**MERCI À NOS PARTENAIRES!**



**MERCI À NOS EXPOSANTS!**



Treasury Board of Canada  
Secretariat

Secrétariat du Conseil du Trésor  
du Canada



Communications  
Security Establishment

Centre de la sécurité  
des télécommunications



Services publics et  
Approvisionnement Canada

Public Services and  
Procurement Canada



Office of the  
Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de  
l'approvisionnement



Competition Bureau  
Canada

Bureau de la concurrence  
Canada



Procurement Alliance of Canada  
Alliance des approvisionneurs du Canada



Commerce Decisions



Humanscale

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.

*Follow us on Social Media – Connectez-vous avec l'ICAGM*



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | 1505 Laperriere Avenue  
Suite 401 | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!